
 

 

P R O C E S    V E R B A L  , 

 

 

          Incheiat azi  31.01.2020 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei 
Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 4  din  data  de 25.01.2020 . Din  consultarea condicii  de 
prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 
consilieri  ;   

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   
de  hotariri  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        DOMNILOR   CONSILIERI ; 

         Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  
cum  ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  
urmatoarea  ordine  de  zi ;   

       1). Prezentarea  raportului  privind  starea  economico-sociala si  de  mediu , 
administrarea domeniului  public  si privat  , pe  anul  2019 .  

                  Prezinta - Selescu Vasilica - Primar 

       2). Prezentarea Raportului de  activitate pe anul  2019 .  

                 Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

 3). Prezentarea Rapoartelor de  activitate pe anul  2019 . 

                 Toti Consilierii locali ce  compun Consiliul  local   

4). Proiect  de hotarire    referitor  la   organizarea  retelei  scolare  incepind  cu  
anul  scolar  2020-2021 la  nivelul   comunei  LELEASCA , Judetul  OLT  

                 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

              Prezinta  - Enache  Constantin- Viceprimar 

5).  Proiect  de hotarire referitor  la  aprobarea aprobarea  Planului  de  actiuni  si lucrari  
de  interes  local pe  anul  2020 .  

  Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

  Prezinta  - Gioarsa  Ionel - Administrator  public 

6) .Intrebari , interpelari . 

7) Diverse . 

    Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  binenteles  daca sunt respectate  



prevederile  art. 136 alin . 8  din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  
Codul  Administrativ  ,  publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 , cu  
referire  la  existenta  raportului de  specialitate   al   compartimentului de resort  al  Primariei  
care  se  constituie in  urgenta .    

 Nu sunt.  

Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata   : 

              Cine  este  pentru ?         9 - voturi                  

              Cine este  impotriva ?        -  voturi 

              Cine  se  abtine  ?         - voturi                   

             In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9 voturi  pentru , - 
voturi  impotriva , -  abtineri ,  asa cum  a  fost  prezentata  . 

         Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  138 alin. 3   
din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  
publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 ,  participa  fara  drept  de vot  
la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel  .  

         D-na  secretar general Stanescu Camelia –  Consiliului  local  procesul verbal  al  
sedintei  anterioare  din  data  de 08.12.2019 ,  in  conformitate cu  art.  138 alin. 14   din 
Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  publicat in 
Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ? 

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare 
asa cum  a fost  prezentat  . 

         Cine  este  pentru ?         - 9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?       -   voturi 

     Cine  se  abtine  ?          -   voturi  

 In  urma  votului  dv.  dl.  DRĂGHICI  GEORGEL     a  fost  ales  ca  presedinte  
de  sedinta  adoptindu-se   hotarirea  nr. 42  din  data   de 08.12.2019  si  il   rog  sa  
preia  lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

        Dl. DRĂGHICI  GEORGEL    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  
lucrarile sedintei  de  azi . 

       La  inceputul  sedintei  de  azi  dl.  Primar  Selescu  Vasilică  informeaza  Consiliul  
local despre :  

- Planul  de  masuri privind  suspiciunea pestei  porcine  africane la  mistreti pe  Fondul  
de  Vinatoare  3 Spineni , Judetul Olt  ,  la  data  de 14.01.2020 ; 

-  Masuri  la  nivelul gospodariilor  populatiei in  vederea reducerii  riscului privind  
gripa  aviara  ; 

   Dupa  prezentarea tuturor  materialelor  inscrise  pe  ordinea  de  zi , d-l DRĂGHICI  
GEORGEL   - Presedintele  de  sedinta  solicita  inscrieri  la  cuvint ; 

         Se  inscriu  la  cuvint   urmatorii  consilieri ;  



      - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - prezinta  faptul  ca  Scoala  Gimnaziala  Leleasca 
, se  afla  intr-un  program  pilot  in  ceea ce  priveste  distribuirea catre  elevi  si  prescolari  
a  unei  mese  calde . La  nivel  judetean  nu  sunt  incluse  decit 3  unitati  de  invatamint , 
printre  care  si  localitatea  noastra . Trebuie  sa  ne  gindim  foarte  bine  sa  alocam  bani  
prin bugetul ce  va  fi  repartizat Scolii  Gimnaziale  Leleasca  si  pentru  aceasta  activitate . 

       - Dl.  POPONETE  DUMITRU - a ascultat  cu  atentie obiectivele  propuse  prin  
Planul  de  actiuni  pentru  lucrarile  de  interes  local prestate  de  beneficiarii  de  la  
VMG si  acolo  se  regaseau  activitati privind  curatirea  islazurilor,  ori  acestea  sunt  
inchgiriate , obligatia  noastra  este  sa  ii  urmarim  sa  fie  intretinute  ,  curate  de  
maracini , deoarece  acestia primesc  subventie  de  la  APIA .  

       - Dl. GIOARSĂ  IONEL - intervine  ca  prin  acel  Plan  de  lucrari se  vor  
efectua  anumite  activitati cu  beneficiarii  de  VMG , care  sa  ajute  comunitatea  locala  .  
La  alte  UAT  sunt  instituite  taxe  speciale pentru plata  iluminatului public /paza etc . 

       - Dl. DICU  NICOLAE - are  de ridicat  o  problema  . Daca  este  iluminat  
stradal lampile  sa  nu  mai  fie orientate  spre  curtea  proprie , nu  este  personal . 

       - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - revine  si  intreaba  ? 

       1). Daca  inslazurile  sunt inregistrate  in  domeniul public  ,  in  contabilitate  ,  
ce  valoare au ? 

       2). Daca luciurile  de  apa  sunt  inregistrate la  fel  in  contabilitate  si  ce  
valoare  au ? 

       In  continuare prezinta raportul  Curtii  de  Conturi la  nivelul  anului 2017 . Cum  
au  fost  aduse  la  indeplinire masurile  stabilite. Daca  datoriile  restante la  care  s-au adugat  
si  accesorii  au  fost  stinse ? Imobilele  au fost  evaluate ? A  fost  lasata  o  nota  cu 
inregistrarea acestor active cu  valoare  in  contabilitate - daca  s-a  realizat ? Prin  Raportul 
Curtii  de  Conturi la  nivelul  anului  2017  au  existat  16  masuri ,  avind  cunostiinta  de  
acestea  de  pe  internet, vrem  sa stim  si  noi  ce  s-a  realizat  din masurile  dispuse , daca 
Consiliul local  a  aprobat insrierea in  registrul  UAT  sa  ne  fie  prezentate  si  noua,  nu  
vrem  sa  mai  mergem  haotic ,  sa incercam  sa  indreptam  problemele . 

  Prin  raportul  din  data  de  02.09.2019 au  fost  retinute  9  problemesa  le  
cunoastem  si  noi ,  ce  masuri  au  fost  dispuse ?( CFP , implementare SCIM  s.a.). 

  - Dl.  POPONETE SUMITRU  -  intervine  si  arata ca  masurile  dispuse  de  Curtea  
de  Conturi  au  fost  preyentate  de  catre dl. Primar  intr-o  sedinta  anterioara  . Marea  
majoritate  a  problemelor  au fost  generate  din  faptul  ca timp  de  3  ani  nu  am  avut  
personal  anagajat  la impozite  si  taxe  locale . 

   - Dl.  Primar  - cu  privire  la  masurile  dispuse  de Curtea de  Conturi  ,  isi  
aminteste zilnic  ,  are un  termen  in  care  trebuie  sa  dea raspunsul. Salariatii  au  prin  
fisa  postului atributiile  si  sarcinile  de  serviciu . 

   - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA  - concluzioneaza ca este  dispusa  sa  isi  ofere  
ajutorul  , daca  i   se  cere,  este  normal  sa  ne  implicam . Expune  o  situatie  
conflictuala  purtata  la  compartimentul  taxe  si  impozite , fara  a  da  nume , situatie  
despe  care  primarul are  cunostinta . Sa  ni  se  prezinte  si  noua  inventarul domeniului  
public  si  privat . 

    - Dl. GIOARSĂ  IONEL  - Administratorul  public - este  de  un  principiu ,  sa  se  
spuna  lucrurilor  pe  nume ,cind  cineva  doreste  adevarul  sa  i se spuna  in  fata  unde a  
gresit , astfel  se  poate  indrepta persoana  respectiva . 

    - Dl.  DICU  NICOLAE  - are  de  ridicat  mai  multe  probleme :  



1) . Nu  avem  bani  sa  facem un  metru  de  asfalt  ,  iar SC Renci , distruge   

drumul,  a  iesit  de  pe  ogor  cu  discul  plin  de  pamint , care  a  fost  imprastiat  pe  
asfalt . Asa  nu  se  mai  poate ,  sa dam amenzi ,  astfel se  mai  sperie. Sa  trecem  la  
initierea  unui  proiect  de  hotarire  in  acest  sens . 

2) . A fost  aprobata  extinderea Comitirului  de  la  Biserica  de  centru,  dar  acum   

ne  impiedicam  de  o  cladire  veche(patul) care apartine domeniului  public  al  Primariei , dar  
care  nu  mai  are  valoare  de  inventar . Sa  se  demoleze si  sa  se  valorifice  ca  lemn  
de  foc . 

3) . Sa se  faca  demersurile  necesare  in vedere alocarii  de  sume  banesti  catre   

Biserica  Leleasca - Filie  Ştefăneşti,  pentru efectuarea lucrarilor  de  renovare .  

4) . Informeaza Consiliul  local  ca  de  trei  zile microbuzul  scolar  nu  mai a   

venit sa  mai  ia  copii  din  yona  ,,TIRLIPLIC ,, sa  se  informeze  care este  cauza . 

5) . Daca se  stie care  este  numele  padurarului  care  deserveste  padurea  

CEAUSEASCA ? 

6) . Se  vorbeste  de  aproape  un  an  de  yile  despre situatia  apei  potabile ,sa   

se  rezolve  problema  cu  salariile. Unul  deja  si-a  dat  demisia  , sa  se promoveye  
demersurile pentru majorarea  pretului/m.c. 

        - Dl. NEGREANU  ION  - intreaba daca  au  fost  achitate salariile  ? Informeaya  
Consiliul  local  ca  la Primaria Fagetelu , la  serviciul  public  de  alimentare  cu  apa le-a  
dat  spre exploatare budoexcavatorul,  tractorul  cu  remorca si intr-o zi   au  prestat activitati  
de   21  milioane lei . La  localitatile  vecine -  com. Simburesti  -  salariatii  sunt  platiti  de  
la  bugetul  local .  

        - Dl.  Primar - cu  privire  la salariatii  de  la Sistemul  de  Alimentare  cu  Apa , nu  
au  fost  in  stare de 3  luni  de  yile  sa  faca  o  fisa  de  fundamentare  in  vederea  
actualiyarii pretului . Informeaza Consiliul  local  ca  dl. Trana  Nicolae  si-a  dat demisia ,  
acum  cheltuielile  sunt  mai  mici  si  poate  obtinem  de  la  ANRSC o  majorare  a  
pretului /m.c. Avem  o  promisiune  din  partea  Companiei  de Apa Oltul sa  ne  preia  ,  dar  
vor  toate trei  sistemele  la  cheie , cu  autorizatii  de  functionare  cu  pompe  de  rezerva, 
etc .  

       - Dl. GIARSA IONEL - Administratorul  public - s-a  batut  moneda  pe acest  Sistem  
public  de  alimentare  cu  apa , salarii  neincasete de  mai  multe  luni  de  zile , dar  
nimeni  nu  a  venit  cu  o  solutie  concreta .  

       - Dl..  POPONETE  DUMITRU  -  arata ca pina acum  2  luni  se  punea  problema  
ca  S.A.A. nu  are  12  luni  de  la  infiintare, sa  inteleg  ca  in  preyent  aceasta  
problema  a  fost  rezolvata  si  se poate  majora  pretul .  

       - Dl. ENACHE  CONSTANTIN  - Viceprimar  - are  o intrebare  :  De ce  sa  marim 
pretul ? Exista  bani  de  salarii , a fost  facuta  o  balanta venituri/cheltuieli ,  dar  salariatii  
sunt  foarte  comozi  si nu se  incaseaza  banii  de  la  polulatie/agenti  economici . In  ceea  
ce  priveste  majorarea  pretului - Stiti  cit  este  pretul  la  comuna  Simburesti ? Raspunde  - 
Apa - Canal  - 4 lei ,  iar  incadrarea  este  pe  un  singur  salariat . 

      - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - aduce  la  cunostiinta Consiliului  local ca  a  fost  
convocata  la  nivelul  UAT o  comisie  complexa  pentru  distrugerile  provocate de  
animalele  salbatice care  au  distrus  culturile  agricole si  nu  mai  este  obligatia 
proprietarilor  de  a imprejmui  terenul  si  de  a presta  paza .  



      A luat  azi  la  cunostiinta ca  la  Scoala Gimnaziala Leleasca se va  distribuii  masa 
calda  la  elevi , dar aceasta  presupune o  mare  responsabilitate. 

      In  ceea  ce  priveste  salariatii  de  la  SAA , acestia  au  fost pensionari  cu  salariu 
,  nu  au  stiut  de  obligatiile  ce  le  au ,  nu  au  functionat  dupa  un  program  de  8  
ore /zi . Pe Drumul  dealului crede  ca  nu  au  trecut  cu  anii  sa  verifice  conducta daca  
este  sparta. Sa  se  faca  un  bilant - raport  intre  venituri  si  cheltuieli . Propune  ca  de  
acum  inainte  sa  nu  se  mai  dea beneficiari  de  la  VMG pentru  defectiuni,  sa  aiba  
echipament in  porbagaj , dar  defectiunile  sa le  faca  singuri . 

       In  alta  ordine  de  idei - cu  marcarea  materialului  lemnos , in  zona  Ursi  in  
continuare  nu  avem  padurar , dar  cetatenii merg  la  Ocol  in  baya  unei  adeverinte  ca  
platesc impozitele  si  taxele  la  bugetul  local  le  incheie  contract  de  prestari  silvice  
pe  o  durata  de  10  ani , dar cind  este  sa  marce  se  izbeste  cetateanul  de  aceiasi  
problema - nu  avem  padurar -. 

Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  se  
supun  spre  aprobare  urmatoarele   proiecte  de  hotarire ;             

  -   referitor    la   organizarea  retelei  scolare  incepind  cu  anul  scolar  
2020-2021 la  nivelul   comunei  LELEASCA , Judetul  OLT ,  care  este  aprobat cu  9  
voturi pentru ____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr. 1  din 
31.01.2020 .   

-  referitor  la  aprobarea Planului  de  actiuni si  lucrari  de interes  local pentru  anul 
2020,   care  este  aprobat cu  9  voturi pentru ____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  devenind  
astfel   hotarirea   nr.  2  din 31.01.2020 .     

Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  28.02. 2020 ,  cu  
urmatoarea  ordine  de  zi ; 

1) . Proiect  de  hotarire  referitor  la  incheierea executiei bugetare  pe  trim. IV.  

2019. 

                             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil   

   2). Proiect  de  hotarire  referitor    la  aprobarea  bugetului  local  pe  anul 2020. 

                                Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil             

3). Proiect  de  hotarire  referitor    la suplimentarea  numarului  de  posturi pentru  
asistenti  personali  ai  persoanelor  cu  handicap  grav . 

Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Stanescu Camelia - Secretar  

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  ordinea de  
zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  
Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 



        Presedinte   de  sedinta ,                        Secretar general ,                                        

                                                          C. Stanescu 

G. Drghici                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      


